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J E G Y Z İ K Ö N Y V 
 
 
Készült Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testületének 2009. december 18-án 
megtartott nyilvános   ülésérıl 
 
Az ülés helye: Községháza 
 

J E L E N   V A N N A K 
 
 
Ördög Jakab polgármester elnökletével Aranyosi Imre, Dr. Béres Imre, Dobóné Koncz Judit, 
Fekete Tamás, Holló József, Kampel Lászlóné, Kiss Lajos, Koncz József, Turcsányi Béláné 
képviselık, Tóth Imréné dr. jegyzı, Koncz Mártonné aljegyzı, Juhászné Sánta Zsuzsa 
pü.csop.vez, Galambos Lajosné óvodavezetı, Nyeste Józsefné, Simon Józsefné, Sárosi Tibor a 
bizottságok nem képviselı tagjai. 
 
I./ NAPIREND ELİTT: 
 
Ördög Jakab polgármester köszönti a megjelenteket. A jelenléti ív alapján megállapítja, hogy a 
10 fı képviselı-testületi tagból 9 fı, a tagoknak több mint a fele jelen van, az ülés 
határozatképes és azt megnyitja. Bejelenti, hogy Dr. Béres Imre képviselı érkezése várható. 
 
A jegyzıkönyv vezetésével megbízza Juhászné Sánta Zsuzsa pü.csop.vezetıt, a hitelesítésre 
felkéri Dobóné Koncz Judit  és Koncz József képviselıket. 
 
Elıterjeszti javaslatát a napirendre, melyet a képviselı-testület egybehangzó igen szavazattal az 
alábbiak szerint fogadott el: 
 

N A P I RE N D 
 
 
Tárgy:            Elıadó: 
 
1./ Javaslat pályázatok benyújtására       Ördög Jakab 
           polgármester 
2./ Javaslat az önkormányzat gazdálkodását érintı rendeletek   Ördög Jakab 
     felülvizsgálatára, árak és díjak megállapítására.     polgármester 
 
3./ Javaslat a Képviselı-testület 2010. I. félévi munkatervére   Ördög Jakab 
           polgármester 
4./ Indítványok, javaslatok 
 
Zárt  ülésen: 
 
Javaslat kitüntetések odaítélésére.       Ördög Jakab 
           polgármester 
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1./ Tárgy:  Javaslat  pályázatok benyújtására. 
Elıterjesztı: Ördög Jakab polgármester 
 
Ördög Jakab polgármester elıadja, hogy korábban már állást foglalt a testület támogatási igény 
benyújtására  falumegújításra és a Tájház felújítására. A pályázat benyújtásához szükséges a 
képviselı-testület határozata, mely határozati javaslatokat szóban ismeret. 
 
Kérdés, hozzászólás:  nem volt 
 
Ezt követıen a képviselı-testület 9 egybehangzó igen szavazattal meghozta következı 
határozatait: 
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testületének 
97/2009.(XII.18.) számú határozata 
 
Tárgy: Támogatási igény benyújtása az Európai Mezıgazdasági Vidékfejlesztési Alapból a 
falumegújításra és fejlesztésre igénybe vehetı támogatás elnyerésére. 
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testülete a településkép, a lakókörnyezet és közösségi terek, 
közterületek állapotának javítása érdekében célul tőzi ki: 
- a település központjában lévı Polgármesteri Hivatal és önkormányzati étterem külsı 
homlokzatának újraszínelését, valamint a Stúdió elnevezéső épületek külsı homlokzatának 
felújítását, a tetı részleges felújítását, az épület részleges akadálymentesítését, valamint az 
elhasználódott nyílászárók hıszigetelt, mőanyag ablakokkal történı cseréjét, 
- a település belterületének Mezıkövesd város felé esı, a település fıutcája bevezetı szakasza 
mellett elhelyezkedı Szabadidı park korszerősítését, a park területén játszótéri eszközök 
elhelyezését, valamint a Sportöltözı külsı homlokzatának felújítását, illetve a hozzá kapcsolódó 
sportpálya kerítésének felújítását, a hiányzó kerítés megépítését. 
 
Mindezek megvalósítására támogatási igényt terjeszt elı a 135/2008.(X.18.) FVM rendelet 
alapján. 
 
Felhatalmazza polgármesterét a támogatási igény benyújtására. 
 
Határidı: 2009. december 21. 
Felelıs: Ördög Jakab polgármester 
 
 
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testületének 
98/2009.(XII.18.) számú határozata 
 
Tárgy: Támogatási igény benyújtása az Európai Mezıgazdasági Vidékfejlesztési Alapból a 
vidéki örökség megırzéséhez igénybe vehetı támogatás elnyerésére. 
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testülete a településkép, a lakókörnyezet és közösségi terek, 
közterületek állapotának javítása érdekében célul tőzi ki az önkormányzat  tulajdonában lévı, 
Szentistván, Rákóczi u. 16. szám alatti, országos mőemlékvédelem alatt álló népi lakóház, a 
település Tájházának a korszerősítését és felújítását, annak állagmegóvása és többcélú 
használhatósága érdekében. 
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Mindezek megvalósítására támogatási igényt terjeszt elı a 138/2008.(X.18.) FVM rendelet 
alapján. 
 
Felhatalmazza polgármesterét a támogatási igény benyújtására. 
 
Határidı: 2009. december 21. 
Felelıs: Ördög Jakab polgármester 
 
 
2./ Tárgy: Javaslat az önkormányzat gazdálkodását érintı rendeletek felülvizsgálatára, árak és 
díjak megállapítására. 
Elıterjesztı: Ördög Jakab polgármester 
 
(elıterjesztés írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 
 
Ördög Jakab polgármester tájékoztatja a testületet, hogy az elıterjesztést a Pénzügyi és 
Gazdasági Bizottság tárgyalta, felkéri a bizottság elnökét a bizottság állásfoglalásának 
ismertetésére. 
 
Dobóné Koncz Judit bizottsági elnök elıadja, hogy a bizottság csekély módosítással javasolja 
elfogadásra az elıterjesztést. Ez a módosító javaslat a lakbérekhez kapcsolódik. Az 
összkomfortos lakás lakbérével legyen azonos a komfortos lakás lakbére, egységesen 143,- 
Ft/hó/m2. 
Jelzi, hogy az indítványok, javaslatok napirenden belül kíván majd egy kérdésben szólni. 
 
(Megérkezett Dr. Béres Imre képviselı, a képviselı-testületi tagok száma 10 fıre növekedett) 
 
Kérdés:   nincs 
 
Hozzászólások:  
 
Kampel Lászlóné képviselı: A lakbér és lakás kérdést alaposan kitárgyalták bizottsági ülésen. A 
jegyzıkönyv kedvéért elıadja, hogy sérelmezik, mert nem tudták,   nem kaptak annak idején 
idıben tájékoztatást arról, hogyha a nem tesznek módosító javaslatot, akkor marad a régi ár. A 
köztisztviselıknek pedig ez feladata lenne, hogy tájékoztassák a képviselıket. Rosszul esett. A 
képviselıket a falu lakossága választotta, a köztisztviselıknek pedig az a dolguk, hogy 
támogassák a képviselıket, fıleg annak, kinek feladata, hogy a törvényességre ügyeljen. 
Korábban is sok vita volt az óvodában lévı szolgálati lakásról. Fenntartja véleményét, hogy a 
testület hatásköre hogyan adja bérbe a lakásokat, szociális alapon, piaci áron, költségelven. A 
Polgári törvénykönyvre hivatkozik az alacsony árra, mely méltánytalan.  
Ez akkor került az érdeklıdés középpontjába, amikor a helyi televízióban ez szóba került. Akkor 
sokan mögém bújtak, mert én fel mertem vállalni a véleményemet. Ez nem felel meg a 
valóságnak. Meg szeretném kérdezni, hogy hogyan állunk a többi nyugdíjas pedagógus elé, akik 
nem szerezték meg ezt a kiváltságot. Hogyan állunk a többi nyugdíjas elé, hogy hétezer forintos 
havi lakbért állapítunk meg annak, aki nyilvánvaló nem szociálisan rászorult.  
Méltánytalannak tartja az alacsony árat nem beszélve arról, hogy a lakó minden elismerést 
megkapott. Ezzel nem szabadna visszaélnie az érintett nyugdíjas pedagógusnak. Rövid határidıt 
kellene felé megjelölni, hogy vásároljon magának más lakást a településen. Több mint tíz éve 
nyugdíjas, lett volna ideje elgondolkodni a helyzetén. A lakosságot tényszerően kell tájékoztatni 
arról is, hogy ott most ablakcsere történt, és számszerően a lakbérrıl. A szolgálati lakás 2010-tıl 
kerüljön vissza az óvodához. 
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Nem érti és sok konfliktusnak és szóbeszédnek a forrása, hogy miért van még mindig kulcsa az 
óvodához a nyugdíjas pedagógusnak. 
A két estét betöltı televíziós mősor számára övön aluli ütés volt, és nagyon sajnálja, hogy a 
közpénzt ilyen mősorok szerkesztésére kerül felhasználásra. A mősor kapcsán került megalázó 
helyzetbe a nyugdíjas pedagógus, barátai lévén, és ı, mint képviselı kikéri magának, hogy bárki 
az ı háta mögött mondjon olyat, ami nem valós. 
Lehet bírósághoz fordulni, teregessük ki, hogy itt hétezer forintért lehet lakásban lakni. 
Ez a kérdés egy darázsfészek lett, bele mertem nyúlni, meg is kaptam érte a magamét. 
 
Ördög Jakab polgármester a testület tagjainak figyelmébe ajánlja, hogy 5 rendelet-tervezet és két 
határozati javaslat megvitatásáról van szó, és arra kéri a jelenlevıket, hogy a hozzászólások ne 
csúcsosodjanak ki a Kampel Lászlóné képviselı által jelzett lakás és lakbér kérdésre. Megjegyzi, 
hogy ezt a vádbeszédet már ötször hallotta. Bizottsági ülésen is részletesen elmondta véleményét 
a képviselı, a kérdésrıl idı közben polgármesterként beszélt a nyugdíjas pedagógussal. 
Azt tartja méltánytalannak, hogy a lakosság nagy részét érintı kérdésekhez nincs hozzászólás, 
egy témával pedig ilyen mélységében foglalkozik a testület. 
 
Dr. Béres Imre képviselı megjegyzi, hogy e kérdésrıl sokszor volt már szó. Valóban ne errıl 
szóljon az ülés. Itt nem egy személyrıl van szó, hanem arról, hogy Magyarországon egy millió 
nyugdíjas közalkalmazott van, kinek élete végig nem biztosítanak szolgálati lakást. Le kell zárni 
ezt a kérdés. Polgármester és a jegyzı beszélgessen el a pedagógussal. Ez már tul megy a lakbér 
kérdésen, és le kell zárni az ügyet. 
 
Koncz József alpolgármester elıadja, hogy ez már valóban nem arról szól, hogy mennyit fizet a 
nyugdíjas pedagógus. Amennyiben az óvodának szüksége van a lakás helyiségeire, a megfelelı, 
jogi és törvényességi úton rendezni kell a kérdést. 
 
Ördög Jakab polgármester kéri az óvoda vezetıjét nyilatkozzon, szükség van-e a 
feladatellátáshoz a lakás helyiségeire. Hozzá, a polgármesterhez eddig ilyen igény az 
óvodavezetés részérıl nem érkezett. E kérdés sem a koncepció, sem a ciklusprogram készítése 
idıszakában nem merült fel, mely tervek meghatározzák a testület, az önkormányzat 
feladatellátását. 
 
Galambos Lajosné óvodavezetı elıadja, hogy az óvoda rendelkezik a közoktatási törvényben 
meghatározott helyiségekkel. 2010-ben minden szülıi igény teljesítésének a feltételét meg kell 
teremteni, ez vonatkozik a sajátos nevelési igényő gyermekek ellátására is. Ehhez valóban 
szükségünk lesz egy fejlesztıi szobára, mely a vezetıi irodából vagy a nevelıi szobából történı 
leválasztással kialakítható. 3 csoportos óvoda esetén a nevelıi szoba és vezetıi iroda egy 
helyiségben is lehet. Orvosi szoba kialakítása sem kötelezı esetünkben, hiszen az orvosi rendelı 
az óvoda mellett van, az orvosi szolgálat nyilatkozott, hogy az ovodaorvosi feladatokat a 
rendelıben ellátja. A konyha már csak melegítı konyhaként mőködik, ezért szükség esetén 
vannak olyan helyiségek, melyek átalakítással használhatók a nevelıi munkához. Erre már az 
elmúlt évben is volt példa. Megfelelı átrendezéssel van helyiség a pályázatomban megígért 
sószoba kialakítására is. A 3 csoportos óvoda elegendı lesz hosszabb távon is, figyelemmel a 
jelenlegi gazdasági, szociális helyzetre, a születések számára. Óvodavezetıként arra is 
gondolnom kell, hogy a több helyiség üzemeltetési költsége is nagyobb,  pedig feladatom a 
takarékos gazdálkodás is.  Helyiség igényt nem terjeszt elı, az óvoda célkitőzéseit a jelenlegi 
helyiségek megfelelı átalakításával meg tudja valósítani. 
 
Kiss Lajos képviselı azt kezdeményezi, hogy ezt az ügyet úgy kell rendezni, hogy ne legyen 
méltánytalan. Lakbér nagyobb mértékő emelésével a kérdés  rendezéséhez közeledik a testület. 
Jelzi, mivel ı is érintett, a szavazásnál tartózkodni fog. 
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Ördög Jakab polgármester kérdésre elıadja, hogy a nyugdíjas pedagógus elfogadja a testület 
ármegállapítását, a jövıre vonatkozóan pedig meg fogjuk beszélni az elképzeléseket. 
Kampel Lászlóné képviselı hozzászólására elıadja, hogy a képviselınek valóban joga van 
kérdezni. A köztisztviselık annyi mindenrıl adhatnának tájékoztatást, de jobb, ha tudják, hogy 
mirıl adjanak. Elmondta ı mag is, ha nem lesz változtatás, marad a régi. 
Abban foglalt állást a testület, ha nem sikerül pályázati pénzt nyerni, akkor is megvalósul az 
óvoda ablakcseréje. A lakás is az önkormányzat vagyona. Hogy nézett volna ki, hogy az óvodán 
kicseréljük a lakáson meg nem. Ki mögé bujkálunk, ez kitárgyalásra került, zárjuk le.  
Ha az óvodavezetés azt látja, hogy a meglévı helyiségekkel el tudják látni a feladatot, akkor ne 
erıltessük. Ha gyermeklétszám indokolná természetes, és ı maga kezdeményezné a lakás 
óvodához történı csatolását. Annak pedig sokan örülnek, hogy legalább lakik itt a település 
központjában egy megbízható ember, aki figyel a környezetre is.  
A szolgálati lakásokért sehol sem fizetnek magas lakbért, a megyei önkormányzatnál pedig ettıl 
is kevesebbet fizetnek. Mindenki tudja, amelyik lakást nem lakják, romlik az állapota, illetve a 
nem megfelelı életmódú lakók is tönkreteszik a lakást, példa volt a Rákóczi úti lakás 
bérbeadása. 
 
Mivel több kérdés, hozzászólás nem volt Ördög Jakab polgármester az elıterjesztésben szereplı 
rendelet-tervezeteket teszi fel szavazásra. 
 
A Képviselı-testület külön-külön  10 egybehangzó igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás 
nélkül megalkotta következı rendeleteit: 
 
 
 

SZENTISTVÁN NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATÁNAK 
15/2009.(XII.21.) számú rendelete 

 
a helyi iparőzési adóról szóló, módosított 15/1997.(XII.22.) számú rendeletének módosítására. 

 
(A rendelet szövege írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva. 
 
 
 

SZENTISTVÁN NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATÁNAK 
16/2009.(XII.21.) számú rendelete 

 
az önkormányzati tulajdonú Vizi közmőbıl szolgáltatott ivóvíz legmagasabb hatósági árának 

megállapítására. 
 

(A rendelet szövege írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 
 
 

 
 
 
 
 

 
 

 



 6 

SZENTISTVÁN NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATÁNAK 
17/2009.(XII.21.) számú rendelete 

 
a települési folyékony hulladék elszállítására vonatkozó helyi közszolgáltatás kötelezı 
igénybevételérıl szóló többszörösen módosított 16/1996.(XII. 23.) számú rendeletének 

módosításáról 
 

(A rendelet szövege írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva). 
 
 

SZENTISTVÁN NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATÁNAK 
18/2009.(XII.21.) számú rendelete 

 
az önkormányzati tulajdonú Vizi közmő által biztosított szennyvízelvezetés, szennyvíztisztítás és 

kezelés legmagasabb hatósági árának megállapítására. 
 

(A rendelet szövege írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 
 
 

SZENTISTVÁN NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATÁNAK 
19/2009.(XII.21.) számú rendelete 

 
a települési szilárd hulladékkal kapcsolatos közszolgáltatás szabályainak és díjának 

meghatározásáról szóló 8/2006.(VI.23.) számú rendelet módosítására. 
 

(A rendelet szövege írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 
 
 
Ördög Jakab polgármester javaslatot tesz az elıterjesztéshez szerkesztett határozati javaslatok 
elfogadására. Elıadja, hogy az árak és díjak megállapítására vonatkozó határozati javaslatban 
szereplı komfortos lakás lakbérének 143,- Ft-ban történı megállapításával elıterjesztıként is 
egyetért, mely összegre a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság tett javaslatot. 
 
A képviselı-testület 9 igen szavazattal, 0 nem szavazattal és 1 tartózkodással meghozta 
következı határozatát: 
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testületének 
99/2009.(XII.18.) számú határozata: 
 
Tárgy: Bérleti díjak megállapítása 
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testület az önkormányzat tulajdonában lévı alábbi ingatlanok 
bérleti díját 2010. január 1-tıl az alábbiakban állapítja meg: 
 
- lakások lakbére:      143,- Ft/m2/hó 
- garázs bérleti díja:      3.300,- Ft/hó+ÁFA 
- szántó hasznosítású földterület  bérleti díja: 3,30 Ft/m2/év 
- legelı hasznosítású földterület bérleti díja:  1,70 Ft/m2/év 
 
A Képviselı-testület felhatalmazza polgármesterét, hogy a bérleti szerzıdések módosítására 
tegye meg a szükséges intézkedéseket. 
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Határidı: értelemszerően 
Felelıs: Ördög Jakab polgármester 
 
Ördög Jakab polgármester a vizár támogatás igényléséhez kapcsolódó határozati javaslatot 
bocsátja szavazásra. 
 
A képviselı-testület 10 egybehangzó igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
meghozta következı határozatát: 
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testületének 
100/2009.(XII.18.) számú határozata 
 
Tárgy: Vízár támogatási igény benyújtása 
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testülete a Délborsodi Víz-, és Csatornamő Kft. által a 2010. 
évi ármegállapításhoz beterjesztett fajlagos ráfordításokat megismerte és elfogadja, és Gesztor 
önkormányzatkén támogatási igényt nyújt be a 2010. évi lakossági víz- és csatornaszolgáltatás 
támogatására. 
Nyilatkozza, hogy a közölt fajlagos ráfordítási adatok a 2010. évi lakossági víz- és 
csatornaszolgáltatás támogatás igénylésének és elbírálásának részletes feltételeirıl szóló KvVm 
rendeletben szereplı feltételeknek megfelelı tartalmúak. 
Egyúttal kötelezettséget vállal arra, hogy a fajlagos ráfordításnál figyelembe vett, illetıleg a 
Tárcsaközi Bizottság által elfogadott mértékő amortizációt, eszközhasználati jogcímen 
meghatározott összeget a viziközmő felújítására, pótlására, fejlesztési hitellel kapcsolatos 
adósságszolgálatra fordítja. 
 
Felhatalmazza polgármesterét a pályázat benyújtására. 
 
Határidı: KvVM rendelet szerint 
Felelıs: Ördög Jakab polgármester 
 
 
3./ Tárgy: Javaslat a Képviselı-testület 2010. I. félévi munkatervére. 
Elıterjesztı: Ördög Jakab polgármester 
 
(Elıterjesztés írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 
 
Ördög Jakab polgármester elıadja, hogy az elıterjesztés kiküldését követıen Kiss Lajos 
képviselı jelzéssel élt, hogy két ülés tervezett idıpontja vélhetıen egybe esik iskolai 
rendezvényekkel. Erre tekintettel javasolja, hogy  a május 14-re jelölt ülés május 21-én, a június 
11-re jelölt ülés június 18-án kerüljön megtartásra, illetve munkatervét e módosítási javaslatnak 
megfelelıen fogadja el a testület. 
 
Kérdés, hozzászólás:  nem volt 
 
 
A képviselı-testület egybehangzó 10 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
meghozta következı határozatát. 
 
 
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testületének 
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101/2009.(XII.18.) számú határozata 
 
Tárgy: A Képviselı-testület 2010. I. félévi munkatervének elfogadása. 
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testülete a 2010. I. félévi munkatervét jelen határozat 
melléklete szerint fogadja el. 
Felhatalmazza polgármesterét, hogy a testület munkáját a munkaterv szerint, és az idıközben 
adódó feladatoknak megfelelıen szervezze. 
 
Határidı: értelemszerően 
Felelıs: Ördög Jakab polgármester 
 
(A határozat melléklete írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 
 
4./ Tárgy: Indítványok, javaslatok 
 
a./ Ördög Jakab polgármester az írásban jegyzıkönyvhöz csatolt két ülés között történt fontosabb 
eseményekrıl, tett intézkedésekrıl szóló tájékoztatót szóban az alábbiakkal egészíti ki: 
A 13. ponthoz részletesen ismerteti a Borsod Volán igazgatója által küldött válaszlevelet. 
 
Dobóné Koncz Judit képviselı azt erısíti, hogy a Tiszaújváros, illetve Miskolc felé közlekedı 
autóbusz járat kérdését a jövıben is napirenden kell tartani.  
 
Ördög Jakab polgármester részletesen szól arról is, hogy az út minıségét sem tartják 
alkalmasnak busz közlekedésre a szakemberek. 
 
Dr. Béres Imre képviselı megjegyzi, hogy napjainkban arra felé megyünk, hogy a demokrácia 
bürökráciává vált. Ésszerően kellene szervezni a járatokat és nem csak a kihasználtságban 
gondolkodni. Rugalmasabb hozzáállás kellene. Egy ember problémája is probléma. Egy 
millióhoz viszonyítva természetesen nem nagy szám. Jövıben is foglalkozni kell ezzel a 
kérdéssel. 
 
Kiss Lajos képviselı azt nem érti a kérdésben, hogy tulajdonképpen csak egy kis kitérıt kellene 
tenni a meglévı járatnak. Kiértették-e a küldött levélbıl ezt. 
 
Ördög Jakab polgármester elıadja, hogy bizonyára értették. Azzal is számolni kell, hogy ez 
viteldíj változást is jelent. Nagyon összetett ez a kérdés. Vélhetıen mi nem tudunk már olyat 
mondani a Volán szakembereinek, amelyet ık már nem próbáltak ki. A meglévı szolgáltatások 
megtartása is nehéz, még nehezebb új szolgáltatást bevezetni. Óriási a forgalom az autópályákon. 
Egy-két fıért nem vállalják fel ezt a változtatást.  
 
Kampel Lászlóné képviselı a 13 órakor induló buszjárat indulási idıpontjának módosítása 
kezdeményezését javasolja 12,50-re.  
 
Ördög Jakab polgármester elıadja, hogy a következı menetrend egyeztetéskor jelzéssel fog élni 
a menetrend módosítással kapcsolatban a Volán felé. 
 

A képviselı-testület a tájékoztatót jóváhagyólag tudomásul vette. 
 
b./ Kampel Lászlóné képviselı a posta elıtti közterületen lévı kátyúk kijavításának 
szükségességét, illetve a posta épület akadálymentesítésének kérdését veti fel. Ezek lakossági 
kérések. Kérdezi, hogy a közkutakról mindenkinek ingyen kell-e biztosítani a vizet. 
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c./ Dobóné Koncz Judit képviselı ugyancsak lakossági jelzés alapján hívja fel a figyelmet az 
úgynevezett régi posta környékének tisztántartására, illetve az ott lévı buszmegálló 
tisztántartására.  
Információja van arról, hogy volt olyan környezı település, ahol az idısebbeknek karácsonyi 
csomagot adományoztak. Kérdezi, hogy önkormányzatunknak nem lenne-e lehetısége 
ilyesmire? Az az információja, hogy nagyon örültek az ajándéknak az emberek. 
Köszöni Aranyosi Imre képviselınek a munkáját a két kereszt felállításában.  
Az a kérése jegyzıasszony felé, hogy az SZSZB tagok választását megelızıen kapjon a testület 
tájékoztatást a jelenlegi tagokról, juttatásukról a januári testületi ülésen.  Az a véleménye, hogy 
másoknak is lehetıséget kell biztosítani, hogy részt tudjanak venni ebben a munkában. 
 
Dr. Béres Imre képviselı egyetért az SZSZB tagokkal kapcsolatos javaslattal. 
 
d./ Aranyosi Imre képviselı lakossági kérésre felveti, hogy gazdátlanná vált a volt zöldségbolt 
környéke. 
 
e./ Koncz József képviselı a Dobó úti gödör értékesítésérıl kér bıvebb információt. Az 
értékesítés után az volt az információ, hogy visszalépet, most pedig létrejött az adásvétel. A rossz 
tapasztalatok miatt érdeklıdik, melyet egy másik terület uj birtokosával kapcsolatban észlel a 
lakosság. 
Tájékoztatja arról a testületet, hogy a temetıben elhelyezésre került a II. világháború 
áldozataival  kapcsolatos emléktábla. 
 
 
Ördög Jakab polgármester a képviselıi felvetésekre elıadja, hogy örömmel tud tájékoztatást adni 
arról, hogy elıkészítés alatt van 2010 második félévében történı megvalósítással a Széchenyi út 
felújítása a Magyar Közútkezelı Zrt részérıl. Bízunk benne, hogy az ígéret teljesülni is fog. 
Ezzel összefüggésben felvette a kapcsolatot a TIGÁZ-al, mert információi szerint a szolgáltató 
vezetékcserét tervez a jelzett útszakaszon. Amennyiben a feladat aktuális, akkor azt az elsı 
félévben végezzék el. Az út felújítás során lehetıség nyílhat a jelzett beugrók, buszmegállók 
elıtti részek felújítására is.  
A Posta felé érdeklıdı, figyelemfelhívó levelet küld. 
Tapasztalata szerint sokan visznek vizet a közkútról locsolni, kocsit mosni. Nem a szociálisan 
rászorulóktól kellene óvni a közkút vízfogyasztását. 
Tájékoztat arról, hogy a közvilágítás korszerősítésére és buszvárók építésére irányuló pályázat 
befogadásra került. 
Döntés kérdése az ajándékozás a lakosság részére, választani kell falukarácsony, idısek napja, 
vagy ajándék. Évekkel ezelıtt gyakoroltuk ezt, nem mindenki fogadta jó szívvel. A közös 
ünneplésnek közösségformáló ereje lehet, akik részt vesznek rajta, azok részesülnek 
vendéglátásban.  
Egyetért az Aranyosi képviselı úr felé történı megköszönéssel, de köszönet jár a megépítıknek 
is.  
A szavazatszámláló bizottságot mindig a képviselı-testület választja meg, és folyamatosan van 
egy-két személyben változás. Szükséges azonban a munkavégzésükhöz a tapasztalat. Csak abból 
a meggondolásból változtatni, hogy ezért díjazás jár, nem tartja célszerőnek. 
A Dobó úti gödör vevıje nem lépett vissza, hanem azt jelezte, hogy pénzügyi problémái 
támadtak. Most ez megváltozott, pályázati lehetısége adódott, és kezdeményezte a szerzıdés 
megkötését. A környéken lakókat tájékoztatta az adásvételrıl, és a lakók megnyugtatóan 
fogadták, mert a vevıt megbízható embernek tartják.  
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Tóth Imréné dr. jegyzı a szavazatszámláló bizottság választása kapcsán felhívja a figyelmet az 
összeférhetetlenségi szabályokra, és azt erısíti, hogy igen nehéz munkát jelent. Munkájukról 
csak elismeréssel szabad szólni. 
 
f./  Nyeste Józsefné bizottsági tag minden jelenlévınek egy saját készítéső ajándékot ad át, 
melyet úgynevezett foltvarró technikával készített. Ezzel az ajándékkal kíván mindenkinek békés 
ünnepet.  
 
g./ Ördög Jakab polgármester az írásban jegyzıkönyvhöz csatolt elıterjesztés szerint a  
vízkárelhárítási  terv elfogadását kezdeményezi.  
 
Kérdés, hozzászólás:  nem volt 
 
A képviselı-testület 10 egybehangzó szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta 
következı határozatát: 
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testületének 
102/2009.(XII.18.) számú határozata 
 
Tárgy: Szentistván nagyközség önkormányzati vizkárelhárítási tervének jóváhagyása. 
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testülete a KEVITERV Eger Mérnöki Kft által 2009-ben 
készített vizkárelháritási tervet jóváhagyja. 
A tervet a polgári védelmi iratok között rendeli kezelni. 
Utasítja polgármesterét a terv elıírások szerinti karbantartására, az abban foglalt feladatok 
végrehajtásához szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidı: folyamatos 
Felelıs: Ördög Jakab polgármester és a védelmi szervezet tagjai. 
 
 
h./ Ördög Jakab polgármester javaslatot tesz határozat hozatalra nemzeti ünnepek megünneplése 
kérdésében (elıterjesztés írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva.) Elıadja, hogy alpolgármester úrral 
történı egyeztetés alapján, alpolgármester úr kezdeményezte, hogy ı augusztus 20-án 
mondhasson ünnepi köszöntıt, személyem pedig március 15-én. A határozati javaslatot ezen 
módosítással javaslom megtárgyalásra és elfogadásra. 
 
Kampel Lászlóné képviselı utalva a 2009-es augusztus 20-i ünnepség elmaradására, azt a 
gesztust várta, hogy a polgármester és az alpolgármester felajánlja mások számára is az ünnepi 
köszöntı mondásának lehetıségét a képviselı-testület körében.  Kijelentı, hogy ı személy 
szerint nem kívánna élni ezzel a lehetıséggel. 
 
Ördög Jakab polgármester kérdezi a testületi tagokat, kíván-e valaki ünnepi köszöntıt mondani. 
 
(nem volt jelentkezı) 
 
Elıadja, hogy az a gyakorlat és tapasztalat, hogy ilyen és hasonló településeken a polgármester, 
alpolgármester feladata és szerepe az ünnepi köszöntık tartása. 
 
A Képviselı-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül, 1 tartózkodással meghozta 
következı határozatát. 
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Szentistván nagyközség Képviselı-testületének 
103/2009.(XII.18.) számú határozata 
 
Tárgy: A 2010. évi nemzeti ünnepek helyi rendezvényének meghatározása. 
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testülete a 2010. évi nemzeti ünnepek helyi rendezvényeinek 
szervezése érdekében az alábbi határozatot hozza: 
 
1./ Az 1848-49-es forradalom és szabadságharc ünnepe 
Idıpontja: 2010. március 15-én,  17,00 óra 
Helye: Mővelıdési ház és a kopjafa 
Ünnepi köszöntıt mond: Ördög Jakab polgármester 
 
2./ Államalapításunk és az Alkotmány ünnepe 
Idıpontja: 2010. augusztus 20.  9,00 óra 
Helye: Szent István Király szobra körül 
Ünnepi beszédet mond: Koncz József alpolgármester 
 
A képviselı-testület felhatalmazza a SZKULTINFO nonprofit Kft ügyvezetıjét az ünnepség 
megszervezésére. 
 
Határidı: értelemszerően 
Felelıs: Ördög Jakab polgármester, Koncz József alpolgármester és Bay Judit ügyvezetı 
 
 
Mivel több kérdés, bejelentés, hozzászólás nem volt, a képviselı-testület zárt ülésen folytatta 
munkáját. 
 
Tekintettel arra, hogy a zárt ülés napirendje kitüntetések adományozása volt, és a képviselı-
testület olyan állásfoglalást hozott, hogy ebben az évben nem adományoz sem „Szentistván 
díszpolgára”, sem „Szentistván nagyközségért” kitüntetést, erre vonatkozóan személyi javaslat 
sem hangzott el, ezért a zárt ülésrıl nem készül külön jegyzıkönyv. 
 
 

kmf. 
 
 
 
Tóth Imréné dr.       Ördög Jakab 
jegyzı         polgármester 
 
 
 
 

Dobóné Koncz Judit       Koncz József 
jegyzıkönyv-hitelesítık  

 


